
Mit navn er Ane Siqveland Kalheim er 26 år gammel, og jeg s�ller herved som kvinnelig 
representant for Fakultetsstyre ved REALTEK. 
 
Jeg går nå 3. året av en integrert master i Industriell Økonomi med fordypning i maskin. Jeg 
veldig glad i å være i ak�vitet og seier aldri nei �l lit volleyball, fotball, ski eller surf. Ser på meg 
selv som ei livsglad jente som liker nye u�ordringer og som all�d er klar for en god samtale. 
 
I �da mi på NMBU har jeg allerede opparbeida meg erfaring fra studentdemokra�et. Jeg har 
sitet 1 år som nestleder i Studentdemokra�et på REALTEK. I løpet av den �da fikk jeg et godt 
innblikk i hvor vik�g studentstemmen er, hvilken påvirkningskra� vi studenter har, og hvor vik�g 
det er å stå opp for hvordan vi ønsker å ha det. I �llegg har jeg fåt jobbe med ferdigs�llingen av 
studentenes Hus, å få �l en verdig avslutningsfest for avgangselevene og få studentstemmen 
med i alle utvalg.  
 
Gjennom fakultetsstyre ønsker jeg å være en klar stemmer for å sikre REALTEK-studenter en 
best mulig studie�d. Dete gjelder både god faglig kvalitet i undervisningen sam�dig å legge �l 
rete for det sosiale. I �llegg ønsker jeg å få enda mer tverrfaglighet og relevans �l arbeidslivet.  
 
 
__________________ 
ENGLISH: 
My name is Ane Siqveland Kalheim, I am 25 years old, and I hereby stand as a female 
representa�ve for the Faculty Board at REALTEK. 
 
I am now in my 2nd year of an integrated master's in Industrial Economics with specializa�on in 
mechanical engineering. I really like being ac�ve and never say no to a bit of volleyball, football, 
skiing or surfing. I see myself as a fun girl who likes new challenges and who is always ready for a 
good conversa�on. 
 
During my �me at NMBU, I have already gained experience from student democracy. I have had 
the posi�on as  deputy leader of the Student Democracy at REALTEK for 1 year. During that �me, 
I gained a good insight into how important the student voice is, what influence we students 
have, and how important it is to stand up for how we want it to be. In addi�on, I have had to 
work on the comple�on of the students' house, to arrange a worthy gradua�on party for the 
gradua�ng students and to get the student vote included in all commitees. 
 
Through the faculty board, I want to be a clear voice to ensure REALTEK students have the best 
possible study �me. This applies both to good academic quality in lectures and at the same �me 
to facilitate social ac�vi�es. In addi�on, I want to gain even more interdisciplinarity and 
relevance to working life. 
 


